

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN AHLI BANK Date: 31-01-2023 09:04:53 AM Subject: Board of Director Resignation and Appointment</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاهلي الاردني التاريخ: AM 09:04:53 2023-01-31 الموضوع: استقالة وتعيين عضو مجلس ادارة</p>
<p>Kindly be informed that H.E. Dr. Umayya Toukan has submitted to Ahli Bank his resignation from his position as a board member as of 31/01/2023 to allow new members to join the Board and he expressed his thanks and gratitude for the BoD, Executive Management and Board Secretary for the good cooperation and advising. As for H.E. having submitted his resignation, the BoD accepted the same as of 31/01/2023 during the Board meeting held on 30/01/2023 after reviewing H.E.'s progression in participating with in-depth experience to succeed ably within the institutional work sphere, specifically during the challenging phase that surrounded the framework of transformation and development towards innovative reality within the shared prosperity model. In this regard, kindly be informed that the BoD has been keen to enhance good governance by taking balanced and parallel steps through its strategic discussions regarding the importance of succession planning at the Board level. To that end, the BoD decided, and according to the BNRC recommendation, to approve the appointment of Mr. Mohammad Mousa as of 1/2/2023, to fill the board seat as a non-independent / non-executive member after his disengagement from the executive work, post the CBJ non objection is duly obtained. Mr. Mohammad who expressed his desire to join the Board and who holds the qualified shares and fulfills the fit and proper criteria as of 1/2/2023, is a value added due to his banking & managerial expertise for more than forty decades, which puts him in the ranks of the best candidates. We have known Mr. Mohammad Mousa for years and followed his incessant achievements in all the responsibilities with all sincerity and determination, which had a great impact on reaching many achievements at Ahli. We confirm that the Board today includes four independent members, and the accession of Mr. Mohammad Mousa is in line with the legislation in force, provided that the decision shall be presented before the upcoming GAM</p>	<p>(مرفق الكتاب) يرجى التكرم بالعلم بأن معالي الدكتور أمية صلاح طوقان قد تقدم الى البنك الأهلي الأردني باستقالته من منصبه كعضو مجلس إدارة اعتباراً من نهاية 2023/01/31 لإفساح المجال لانضمام أعضاء جدد للمجلس معرباً عن شكره وامتنانه على حسن التعاون وسداد المشورة لمجلس الإدارة والإدارة التنفيذية وأمين السر. أما وقد تقدم معاليه باستقالته فإن مجلس الإدارة قد قبل هذه الاستقالة خلال اجتماعه الذي انعقد بتاريخ 2023/01/30 واعتباراً من 2023/01/31 بعد استعراض مسيرة معالي الدكتور أمية طوقان في البنك الأهلي حيث شارك خلال فترة عضويته بأفكاره وخبرته المتعمقة لإنجاحها بكل اقتدار ضمن منظومة العمل المؤسسي خصوصاً خلال مرحلة التحديات التي اكتنفت بإطار التحول والتطوير نحو الواقع الابتكاري ضمن نموذج الازدهار المؤسسي المشترك المستدام. وفي هذا نود أن نعلمكم بأن مجلس الإدارة قد حرص على تعزيز الحوكمة الرشيدة بخطوات متوازنة ومتوازنة من خلال مساهماته الاستراتيجية بأهمية خطط التعاقب على مستوى مجلس الإدارة Succession Planning كألية ممتهجة للتخطيط التعاقبي الاستباقي. وفي هذا فقد قرر مجلس الإدارة وتبعاً لتوصية لجنة الترشيح والمكافآت الموافقة على تعيين السيد محمد موسى داود خلفاً لمعالي الدكتور أمية طوقان اعتباراً من 2023/2/1 لشغل مقعد مجلس الإدارة عن المقعد غير المستقل / غير التنفيذي أي بعد انفكاكه عن العمل التنفيذي على أن تصبح نافذة بعد الحصول على عدم الممانعة من البنك المركزي الأردني حسب الأصول. وإننا على ثقة بأن انضمام السيد محمد موسى داود والذي يحمل أسهم التأهل ويحقق شروط الملائمة اعتباراً من 2023/2/1 والذي أعرب عن رغبته بالترشح بعد انفكاكه من العمل التنفيذي بأنه سيكون ذو قيمة مضافة لما لديه من خبرة مصرفية وإدارية لأكثر من أربعة عقود مما يجعله في مصاف أفضل المرشحين لعضوية مجلس الإدارة وقد عرفنا السيد محمد موسى داود منذ سنين وتابعتنا عطاؤه الموصول في سائر المسؤوليات التي نهض بها بكل إخلاص وعزيمة والتي كان لها الأثر الكبير في تحقيق العديد من الإنجازات في البنك الأهلي الأردني. هذا ونؤكد بأن المجلس اليوم يضم أربع أعضاء مستقلين وإن انضمام السيد محمد موسى داود عن المقعد غير المستقل/ غير التنفيذي يتوافق والتشريعات النافذة وعلى ان يتم عرض القرار على أول اجتماع هيئة عامة.</p>
<p>30-01-2023</p>	<p>30-01-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Maisa Turk</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Maisa Turk</p>